
قضـات آرای خلاف بیـن شـرع صـادر
نکنند

به گزارش “مادران و دختران” حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای در
نشست شورای عالی قضایی به مشکلات موجود در خصوص اعمال ماده 477 هم
اشاره کرد و افزود: بنده همچنان با وجود اینکه وقت زیادی برای
477 می گذارم عقیده دارم ادامه این روال اشکال دارد، یعنی ما
ببینیم مرتب حکم خلاف بین شرع صادر شود و بعد هم رسیدگی مجدد

انجام شود.
وی گفت: این مساله را نه از این جهت که چرا رسیدگی مجدد انجام
شود، مطرح می کنم بلکه از این جهت می گویم که چرا حکم خلاف بین
شرع صادر می شود؟ حالا یک یا چند مورد غفلت صورت بگیرد ممکن است
اما چنانچه استمرار داشته باشد آن هم خلاف بین شرع باید فکری
کنیم. قاضی آموزش ندیده یا غفلت زیاد دارد مشکل چیست؟ من تاکید
می کنم اگر چنانچه دادگستری ها پرونده این چنینی دارند، حتما
باید با قاضی صحبت کنید و لازم شد برگردانید که آیا با قاضی صادر

کننده حکم صحبت کردید؟ قبول کرد اشتباه رای صادر شده یا خیر؟
رئیس دستگاه قضا افزود: گزارشی تا 15 اسفند به من بدهید که در
طول سال 1400 چه تعداد درخواست اعمال ماده 477 داشته ایم ببنید

چه تعداد آمده، چند درصد پذیرفته شده است.
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